



Alumni & Friends Gathering

Rassemblement d'anciens et d'amis

April 18 avril, 2016

18h00 - 6:00pm



Theresa Dunn

Guest Speaker

Conférencière invitée

Le français suit...

Dear friends of CICR,

We are pleased to invite you to attend our upcoming alumni & friends gathering at Saint Paul University on April 18.

Our guest speaker will be **Theresa Dunn** for a presentation on dealing with Mental Health in Conflict Resolution. Theresa, owner of TDunn & Associates, has trained and provided interventions in Conflict Resolution (assessment, mediation, group and community forums, coaching, healing circles) and in organizational Development (assessment, leadership training, strategic planning, team building, corporate development, meeting facilitation). She worked primarily in the area of relationships in the workplace or within families. She states that relationships are based on the ability to accept differences, communicate needs, face conflict with confidence, achieve understanding and provide substantial satisfaction for those involved. Her objective is to act as a catalyst for change and adaptation. Her current focus of work is through The Circle of Care Program, which is overseen by 7 Inuit First Nation and Metis family services and the Children's Aid Society. The intent is to provide a service to indigenous peoples who are healing from the trauma of colonization, residential schools and 60's scoop. Theresa's passion and volunteer work involves lobbying for a Department of Peace in Canada through being the National co-Chair of the Canadian Peace initiative (www.canadianpeaceinitiative.ca)

To **register** please send an email to Stéphanie at: info@cicr-icrc.ca

Thank you and we hope to see you there

Chers amis de l'ICRC,

Nous sommes fiers de vous inviter à participer à notre prochain rassemblement des anciens et amis de l'ICRC organisé à l'Université Saint-Paul le 18 avril.

Notre conférencière invitée sera **Theresa Dunn** qui présentera sur la gestion de

la santé mentale en résolution de conflits. Theresa, propriétaire de TDunn & Associés, a formé et offert des interventions en résolution de conflits (évaluation, médiation, forums communautaires et de groupe, coaching, cercles de guérison) et en développement organisationnel (évaluation, formation en leadership, planification stratégique, développement corporatif, facilitation de réunion). Elle travaille principalement dans les domaines des relations en milieu de travail et entre familles. Elle croit que les relations sont basées sur notre capacité d'accepter les différences, communiquer nos besoins, faire face au conflit avec confiance, obtenir de la compréhension et offrir de la satisfaction pour ceux qui sont impliqués. Son objectif est d'agir en tant que catalyseur du changement et de l'adaptation. La majorité de son travail actuel est avec le programme de 'Circle of Care', qui est supervisé par 7 Premières Nations Inuites, le service des familles métis et la société d'aide aux enfants. L'objectif est d'offrir un service aux peuples autochtones qui surmontent le traumatisme de la colonisation et des pensionnats. Le bénévolat et la passion de Theresa implique le lobbying pour un département de la paix au Canada à travers son rôle en tant que co-présidente du Canadian Peace Initiative (www.canadianpeaceinitiative.ca)

Pour vous **inscrire**, veuillez s.v.p. envoyer un courriel à Stéphanie: info@cicr-icrc.ca

Merci et nous espérons vous voir en grand nombre